

Theory and Methods

- Fang, K.T., Lin, D.K.J., Winker, P. and Zhang, Y. (2000), Uniform design: Theory and applications, *Technometrics*, in press.
- Xie, M.Y. and Fang, K.T. (1999), Admissibility and minimaxity of the uniform design measure in nonparametric regression model, *J. Statist., Planning and Inference*, **83**, 101-111.
- Fang, K.T. Shiu, W.C. and Pan, J.X. (1999), Uniform designs based on Latin squares, *Statistica Sinica*, **9**, 905-912.
- Tian, G.L. and Fang, K.T. (1999), Uniform design for mixture-amount experiments and for mixture experiments under order restrictions, *Science in China, Ser. A*, **42(5)**, 456-470.
- Tian, G.L. and Fang, K.T. (1998), Stochastic representations and uniform designs for mixture-amount experiments and for mixture experiments under order restrictions, *Science in China*, **28(12)**, 1087-1101.
- Winker, P. and Fang, K.T. (1998), Optimal U-type design, in *Monte Carlo and Quasi-Monte Carlo Methods 1996*, eds. by H. Niederreiter, P. Zinterhof and P. Hellekalek, *Springer*, 436-448.
- Hickernell, F.J. (1998), A generalized discrepancy and quadrature error bound, *Math. Comp.*, **67**, 299-322.
- 錢 進 (1998), 用新知識裝備傳統方法----紀念均勻設計創建 20 周年, *科技進步與對策*, 1998 年特刊, 4-7.
- 誰說基礎研究不 "冒泡", (1998), *科技進步與對策*, 1998 年特刊, 3.
- 《均勻設計》軟件介紹, (1998), *科技進步與對策*, 1998 年特刊, 35.
- Winker, P. and Fang, K.T. (1997), Application of Threshold accepting to the evaluation of the discrepancy of a set of points, *SIAM Numer. Analysis*, **34**, 2038-2042.
- Fang, K.T. and Li. R.Z. (1997), Some methods for generating both an NT-net and the uniform distribution on a Stiefel manifold and their applications, *Comput. Statist. and Data Anal.*, **24**, 29-46.
- *均勻設計論文選 (第二集)*, (1997), 國防科技成果辦公室, 中國數學會均勻設計分會.
- 王元 (1997), 均勻設計----一種試驗設計方法, *均勻設計論文選 (第二集)*, 1-4.
- 田國梁 (1997), 多項式回歸和正交多項式回歸的比較, *均勻設計論文選 (第二集)*, 5-15.
- 徐洪泉,沈世鎰 (1997), 基於計算機試驗的均勻設計, *均勻設計論文選 (第二集)*, 16-21.
- 李久坤 (1997), "平均冒尖性"不能作為比較正交設計和均勻設計的準則, *均勻設計論文選 (第二集)*, 22-27.
- 方 燕 (1997), 均勻設計與正交設計的關係, *均勻設計論文選 (第二集)*, 28-34.
- 中國數學會均勻設計分會 (1997), 均勻設計軟件包, *均勻設計論文選 (第二集)*, 35-37.

- Fang, K.T. and Hickernell, F.J. (1995), The uniform design and its recent development, *Proceeding's Workshop on Quasi-Monte Carlo Methods and Their Applications, Hong Kong Baptist University*, 31-53.
- Li, W and Fang, K.T. (1995), A global optimum algorithm on two factor uniform design, *Proceeding's Workshop on Quasi-Monte Carlo Methods and Their Applications, Hong Kong Baptist University*, 189-201.
- Hickernell, F.J. (1996), The mean square discrepancy of randomized nets, *ACM Trans. Model. Comput. Simul.*, **6**, 274-296.
- Zhang, R.C. (1996), On a transformation method in constructing multivariate uniform design, *Statistica Sinica*, **6**, 455-469.
- Wang, Y. and Fang, K.T. (1996), Uniform design of experiments with mixtures, *Science in China, Ser. A*, **39**, 264-275.
- Fang, K.T. and Hickernell, F.J. (1996), Discussion of the papers by Atkinson, and Bates *et al*, *J. R. Statist. Soc. B*, **58**, 103.
- Shui, W.C., Ma, S.L. and Fang, K.T. (1995), On the rank of cyclic Latin squares, *Linear and Multilinear Algebra*, **40**, 183-188.
- Fang, K.T. and Hickernell, F. J. (eds) (1995), *Proceeding's Workshop Quasi-Monte Carlo Methods and Their Applications*, Hong Kong Baptist University.
- Fang, K.T. and Hickernell, F. J. (1995), The uniform design and its applications, *Bulletin of the International Statistical Institute, 50th Session, Book 1*, 339-349, Beijing.
- Li, W. and Fang, K.T. (1995), A global optimum algorithm on two factor uniform design, *Workshop on quasi-Monte Carlo methods and their applications*, 147-159.
- 均匀設計論文選 (第一集), (1995), 國防科技成果辦公室, 中國數學會均匀設計分會.
- 張學中 (1995), 關於均匀設計表的應用, 均匀設計論文選 (第一集), 116-120.
- Fang, Y. (1995), Relationships between uniform design and orthogonal design, *The 3rd International Chinese Statistical Association Statistical Conference, Beijing*.
- Fang, K.T. and Wang, Y. (1994), *Number-theoretic methods in Statistics*, Chapman and Hall, London.
- 方開泰 (1994), 均匀設計與均匀設計表, 科學出版社, 北京.
- Fang, K.T. and Li. J.K.(1994), Some new results on uniform design, *Chinese Science Bulletin*, **21**, 1921-24, *English version in 40*, 268-272, 1995.
- 曾昭鈞 (1994), 均匀設計及其應用, 遼寧人民出版社.
- 張金廷 (1993), 混料均匀設計, 應用概率統計, **9**, 168-175.
- Fang, K.T. and Zhen, H.N. (1992), A maximum symmetric differences principle and its applications in uniform design, *Chinese J. Appl. Prob. Stat.*, **8**, 10-18.
- Wiens, D.P. (1991), Designs for approximately linear regression: Two optimality properties, *Statist. & Prob. Letters.*, **12**, 217-221.

- 張金廷 (1991), 拉丁方型均勻設計, 碩士畢業論文, 中國科學院應用數學所, 北京.
- Wang, Y. and Fang, K.T.(1990), Number theoretic method in applied statistics (II), *Chinese Annals of Math. Ser. B.*, 11, 384-394.
- Wang, Y. and Fang, K.T.(1990), Number theoretic method in applied statistics, *Chinese Annals of Math. Ser. B.*, 11, 41-55.
- 陳瑞琛 (1989), 利用置換作循環拉丁方型設計, *高校應用數學學報*, 4, No. 4.
- 蔣 聲, 陳瑞琛 (1987), 拉丁方型至多設計, *高校應用數學學報*, 2, No. 4.
- 丁 元 (1986), 均勻設計優良性初探, *應用概率統計*, 2, 153-160.
- Ding, Y. (1986), An exploration of optimality of uniform designs, *Chinese J. Appl. Prob. & Statist.*, 2, 153-160.
- Wang, Y. and Fang, K.T. (1981), A note on uniform distribution and experimental design, *Kexue Tongbao (Chinese Science Bulletin)*, 26, 485-489.
- Hua, L.K. and Wang, Y. (1981), *Applications of Number Theory to Numerical Analysis*, Springer-Verlag and Science Press, Berlin and Beijing.
- Fang, K.T. (1980), Experimental design by uniform distribution, *Acta Mathematicae Applicatae Sinica*, 3, 363-372.
- 方開泰 (1978), 均勻設計----數論方法在試驗設計中的應用, 《概率統計通訊》第一期, 中國科學數學研究所, 北京, 56-97.